
Zápis z 16. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 02.02.2022 

 

 
Přítomni:   dle presenční listiny 

 
    
Starosta města zahájil zasedání zastupitelstva města v 15:05 h. Přítomno bylo 11 zastupitelů.  
 
Starosta města konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a oznámení 
vyvěšeno na úřední desce. 
 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města byl podepsán Mgr. Danielem Kašičkou a Ing. 
Lenkou Kašičkovou. 
 
Starosta navrhl za členy návrhové komise Bc. Hynka Daňu a JUDr. Dagmar Hrudovou a dal 
pro ně hlasovat jednotlivě.  
    
Návrhová komise: Bc. Hynek Daňa PRO: 10 
   ZDRŽ: 1 

      
 JUDr. Dagmar Hrudová PRO: 10 
   ZDRŽ: 1 
     
Starosta navrhl za ověřovatele zápisu Kamila Hrabce a Aleše Škláře a dal pro ně hlasovat 
jednotlivě.  
 
Ověřovatelé: Kamil Hrabec PRO: 10 

   ZDR: 1 
  

 Aleš Šklář PRO: 10  
  ZDR: 1 
   

     
Starosta sdělil, že zapisovatelkou pro 16. zasedání zastupitelstva města je Ing. Renáta 
Mičulková. 
 
Starosta města předložil ke schválení návrh programu 16. zasedání zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. Zároveň se zeptal, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program 
zastupitelstva města ještě doplnit o další materiál. Žádný návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 16. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 02.02.2022.  
     
PROGRAM: 

1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 
2. Zhodnocení Programu rozvoje města Vratimova za období 2020–2021  
3. Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Modernizace infrastruktury pro 

vzdělávání v SVČ Vratimov“ – Středisko volného času Vratimov, příspěvková organizace 
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4. Informace o finančních kontrolách prováděných ve 2. pololetí roku 2021 
5. Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
6. Kupní smlouva k pozemku parc. č. 1130/11 orná půda, který byl oddělen geometrickým 

plánem z pozemku parc. č. 1130/1 orná půda, k. ú. Vratimov 
Hlasování: PRO: 11 

 
 
 

16/1 Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení zastupitelstva města. 
Hlasování: PRO: 11 

 
 
16/2 Zhodnocení Programu rozvoje města Vratimova za období 2020–2021 
 

Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zhodnocení Programu rozvoje města Vratimova za období 
2020–2021. 
Hlasování: PRO: 11 

 
 
16/3 Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Modernizace infrastruktury pro 

vzdělávání v SVČ Vratimov“ – Středisko volného času Vratimov, příspěvková 
organizace 

 
Bc. Böhm uvedl, že materiál byl probrán na pracovní schůzce rady města s ředitelkou SVČ. Byl 
doplněn o průzkum zájmu o nové kroužky, náhled na sál s odhlučněním a odpovědi ředitelek 
našich ZŠ, zda mají podobné vybavení. 
 
Starosta doplnil, že sál bude multifunkčního charakteru. Nábytek bude na kolečkách, aby mohl 
být využíván i k původnímu účelu. 
 
Vedoucí finančního odboru Mgr. Ing. Janků sdělil, že z rozpočtu města jsou hrazeny odpisy 
majetku. U investičního hmotného dlouhodobého majetku (stavba) je odpis po dobu 80 let. 
V případě investice 2.000.000 Kč do stavby je roční odpis 25.000 Kč. U dlouhodobého majetku 
odpisy stanovuje příspěvková organizace podle jeho životnosti. V případě odpisu po dobu 10 
let bude roční odpis cca 200.000 Kč. Příspěvková organizace by měla vytvořit investiční fond 
z odpisů. 
 
JUDr. Hrudová uvedla, že náklady na vybavení kroužků jsou vysoké a město bude finančně 
zatíženo i po dobu udržitelnosti projektu. Např. IT technika v průběhu 10 let udržitelnosti 
projektu bude zastaralá a bude nutná její obnova, což jsou nemalé finanční náklady. 
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Ing. Panková ze Střediska volného času Vratimov uvedla, že výběr vybavení bude takový, aby 
nemuselo po dobu 10 let dojít k jeho obnově. Pokud k takové situaci dojde, je předpoklad, že 
středisko získá dotace na udržování majetku.  
 
JUDr. Hrudová se zeptala, jaká je záruka na vybavení a z čeho budou hrazeny náklady na platy 
lektorů. 
 
Ing. Panková sdělila, že záruka na vybavení bude teprve řešena v rámci stanovení podmínek 
veřejné zakázky. Odborní lektoři jsou zajištěni a na jejich odměňování jsou vypisovány dotační 
tituly. 
 
Starosta se ještě zeptal vedoucího odboru, zda město má volné prostředky na předfinancování 
projektu. 
 
Mgr. Ing. Janků sdělil, že město má schválený rozpočet, ve kterém s předfinancování není 
uvažováno. Proto musí být schváleno rozpočtové opatření, v rámci kterého můžou být 
uvolněny prostředky za předpokladu, že budou na podzim vráceny do rozpočtu zpět na 
úhradu schválených akcí v rámci rozpočtu. 
  
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 15/18 z 08.12.2021 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 11 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace ve výši 6.300.000 Kč Střediskem volného 
času Vratimov, příspěvkovou organizací, Frýdecká 377/61, Vratimov v rámci projektu 
„Modernizace infrastruktury pro vzdělávání v SVČ Vratimov“, registrační číslo 
CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_066/0016152, v rámci 20. výzvy ZS ITI Ostrava-IROP-SC 2.4 – 
Neformální vzdělávání, dotačního programu IROP (Integrovaný ́regionální operační program). 
Hlasování: PRO: 10, ZDRŽ: 1 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje předfinancování projektu „Modernizace infrastruktury pro 
vzdělávání v SVČ Vratimov“, registrační číslo CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_066/0016152, podaného v 
rámci 20. výzvy ZS ITI Ostrava-IROP-SC 2.4 – Neformální vzdělávání, dotačního programu IROP 
(Integrovaný regionální operační program). 
Hlasování: PRO: 10, ZDRŽ: 1 
 
Usnesení: 
4. Zastupitelstvo města schvaluje finanční spoluúčast města na projektu „Modernizace 
infrastruktury pro vzdělávání v SVČ Vratimov“, registrační číslo 
CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_066/0016152, podaného v rámci 20. výzvy ZS ITI Ostrava-IROP-SC 2.4 – 
Neformální vzdělávání, dotačního programu IROP (Integrovaný regionální operační program), 
a to ve výši 10 % z celkových nákladů na projekt, nejvýše však 600.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 10, ZDRŽ: 1 
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Usnesení: 
5. Zastupitelstvo města si vyhrazuje pravomoc rozhodovat ve věci financování projektu 
podaného Střediskem volného času Vratimov, příspěvkovou organizací, Frýdecká 377/61, 
Vratimov s názvem „Modernizace infrastruktury pro vzdělávání v SVČ Vratimov“, registrační 
číslo CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_066/0016152, v rámci 20. výzvy ZS ITI Ostrava-IROP-SC 2.4 – 
Neformální vzdělávání, dotačního programu IROP (Integrovaný ́regionální operační program). 
Hlasování: PRO: 10, ZDRŽ: 1 
 
 
16/4 Informace o finančních kontrolách prováděných ve 2. pololetí roku 2021 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o provedených finančních kontrolách za 2. 
pololetí roku 2021 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 11 

 
 
16/5 Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
 

Starosta uvedl, že doporučuje žádosti vyhovět a dotaci poskytnout ve výši 230.000 Kč. 
 
Zastupitelé k návrhu neměli připomínky.  
 

Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje finanční dotaci na zajištění poštovních služeb v části obce 
Horní Datyně v roce 2022 Stanislavu Knězkovi, U Školy 292, Vratimov-Horní Datyně, v částce 
230.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 11 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finanční dotace na 
zajištění poštovních služeb v části obce Horní Datyně v roce 2022 mezi městem Vratimov a 
Stanislavem Knězkem, U Školy 292, Vratimov-Horní Datyně, IČ 41046226. 
Hlasování: PRO: 11 

 
  
16/6 Kupní smlouva k pozemku parc. č. 1130/11 orná půda, který byl oddělen 

geometrickým plánem z pozemku parc. č. 1130/1 orná půda, k. ú. Vratimov 
 

Pan Šklář se zeptal, jestli navržené usnesení nebude v rozporu s již schváleným usnesením č. 
22/16 z 05.09.2018. 
 
JUDr. Hrudová uvedla, že navržené usnesení je po právní stránce v pořádku. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu na odprodej nově zaměřeného pozemku parc. 
č. 1130/11 orná půda o výměře 620 m2, k. ú. Vratimov, který vznikl z původního pozemku 
parc. č. 1130/1 – orná půda o výměře 55 557 m2, k. ú. Vratimov na základě geometrického 
plánu pro rozdělení pozemku č. 3254-111/2021 z 24.11.2021, za celkovou částku 372.000 Kč, 
ke které bude připočteno DPH ve výši 9.765 Kč pouze k částce odcházející na účet 
spoluvlastníka EQUICENTRUM, spol. s r. o., který je plátcem DPH, mezi kupujícím městem 
Vratimov a prodávajícím XXxXXX, Mikulčice, podíl 1/8, společností EQUICENTRUM, spol. s r. 
o., Paskovská 1/335, Paskov, podíl 1/8, XXxXXX, Mikulčice, podíl 1/8, XXxXXX, Ostrava, podíl 
1/8, XXxXXX, Ostrava, podíl 1/8, XXxXXX, Ostrava, podíl 1/8 a XXxXXX Ostrava, podíl 1/4. 
Hlasování: PRO: 11 

 
 
Během zasedání zastupitelstva: 
 
Bc. Martin Čech: 

 V křižovatce ulic K Hájence a Nad Točnou v Horních Datyních stojí v době dešťů voda. 
Město řeší odvodnění komunikace v tomto místě a zároveň jedná i s majitelkou 
pozemku.  

 V místě parkoviště naproti restaurace Myslivna ve Vratimově soukromý investor plánuje 
výstavbu bytového domu.  

 Probíhá výběrové řízení na projekt kanalizace lokality Zaryjská Vratimov a výběrové 
řízení na dodavatele stavby chodníku podél ulice Vratimovská v Horních Datyních. 

 Stavební komise řeší postup oprav místních komunikací U Březinek a U Jámy. 

 Podatelna úřadu je přemístěna do přízemí budovy úřadu.  

 V jarním termínu proběhne slavnostní otevření nové budovy v areálu stadionu ve 
Vratimově. 

 
V 16:00 h odešel Aleš Šklář. 
 
JUDr. Dagmar Hrudová: 

 Z kapacitních důvodů je nutno řešit vestavbu nových učeben v půdních prostorách 
Základní školy Masarykovo náměstí Vratimov. 
Bc. Böhm informoval, že ZUŠ využívá i prostory Kulturního střediska Vratimov. 

 Podle sdělení ředitelky Vratimovských služeb, spol. s r. o. Ing. Karolové není nová část 
hřbitova zkolaudována a ani se neplánuje zřízení kolumbária. Ze strany občanů je však o 
kolumbárium zájem. 
Starosta uvedl, že prověří časový postup kolaudačního řízení. Kolumbárium v nové části 
hřbitova je ve výhledovém plánu. Zároveň se město musí i zaměřit na fungování 
Vratimovských služeb. 

 Informovala o vystoupení města Šenov z regionu Slezská brána. Důvodem jsou vysoké 
členské příspěvky a minimální využívání poskytovaných služeb. 

 V jakém stupni je příprava realizace kruhového objezdu u benzinové stanice SHELL před 
vjezdem do Vratimova. 
Starosta uvedl, že původně přípravu kruhového objezdu řešil Moravskoslezský kraj. 
Nezávisle na něm řešila Správa železnic podjezd pod železnicí. V současné době jsou obě 
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plánované stavby spojeny a řeší je přímo stát. Zpracovaný projekt je v současné době 
projednáván v rámci E.I.A. 
 

Michal Kocurek: 

 Dotaz, zda je ukončeno výběrové řízení na dodavatele stavby chodníku ul. Vrarimovská 
v Horních Datyních. 
Starosta uvedl, že výběrové řízení probíhá. 

 Doporučuje, pro zlepšení komunikace se společností Vratimovské služby, spol. s r. o., 
aby její ředitelka Ing. Karolová se účastnila všech zasedání zastupitelstva města. 

 Vedení města by mělo oficiálně poděkovat panu Veselému za práci pro město. 

 Kdo provádí údržbu zeleně v areálu stadionu. 
Starosta uvedl, že o travnaté hřiště se stará odborná firma, pásy zeleně udržuje 
společnost Vratimovské služby, spol. s r. o. 

 Dotaz, zda v nové budově na koupališti je místnost pro uskladnění chemie pro bazén. 
 

Kamil Hrabec: 

 Bude areál stadionu zprůchodněn pro veřejnost? 
Starosta uvedl, že bude otevřen 7:00–20:00 h denně. 

 Od kdy bude restaurace na stadionu v provozu? 
 
Bc. David Böhm: 

 Je vyhlášeno výběrové řízení na pracovní místo na odboru investic a údržby obecního 
majetku. Zároveň hledáme personál koupaliště pro letní sezonu 2022. 

 
 
Starosta města 16. zasedání zastupitelstva města ukončil v 16:30 h. 
 

 
Zápis zapsala: Ing. Renáta Mičulková 

 
 
Ověřovatelé zápisu:   Kamil Hrabec 

    
  
 Aleš Šklář  

 
 
Ve Vratimově 02.02.2022 

  
 
 
 
 
Bc. Martin Čech        Bc. David Böhm 

starosta         místostarosta                           


